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Mötesanteckningar styrgrupp Vårdsamverkan Fyrbodal 230303 
 
Närvarande 
Rose-Marie Sandberg, Ordförande, områdeschef, NU-sjukvården 
Tanja Mattsson, Vice ordförande, socialchef Mellerud/Bengtsfors 
Ann Wennberg, områdeschef, NU-sjukvården 
Karin Hallberg, förvaltningschef, omsorg, Vänersborg 
Eva Andersson, socialchef, Lysekil 
Liselott Sörensen Ringi, förvaltningschef utbildning, Munkedal kommun 
Katarina Levenby, förvaltningschef utbildning, Orust kommun 
Karin Persson, förvaltningschef utbildning, Vänersborgs kommun 
Maria Gjertsen, Regionhälsan 
Ulrika Holmqvist, primärvårdschef, Närhälsan 
Micael Adolfsson, områdeschef, Vårdval rehab, Närhälsan  
Åsa Holmestrand, Medtanken group, Vårdval rehab, privata 
Karin Engström, Fyrbodals kommunalförbund 
Andrea Hallberg, Ansvarig tjänsteperson delregional nämnd norra 
Carola Murås, kanslichef, Vårdsamverkan Fyrbodal 
Kristina Nyckelgård, processledare 
Helén Svensson, utvecklingsledare 
Kerstin Derehag, verksamhetsassistent 
Frånvarande: 
Lena Larsson, Medtanken group, Vårdval VC, privata 
 
1: Presentationsrunda. 
 
2: Föregående mötesanteckningar.  
Resonemang gällande tjänstetelefonnummer mellan vårdcentral och NU-sjukvården. 
 
3: Informationspunkter 

• Carola Murås informerade om ekonomin. Redovisning bifogas till 
mötesanteckningarna. 

• Carola Murås rapporterade från arbetsgrupp Vårdövergångar i samverkan.  
Det behövs chefsbeslut gällande om checklistan i SAMSA ska vara tvingande. 
Resonemang om SAMSA körkortet ska vara obligatoriskt för samtliga 
medarbetare. 

• Helén Svensson presenterade ett utkast på en genomförandeplan för 
Handlingsplan Psykisk hälsa. Bifogas mötesanteckningarna och beslut tas på 
nästa möte. 

• Sofia Bråberg rapporterade från Skav Workshop där syftet var att utreda skav 
mellan Elevhälsa, Primärvård, BUP och En väg In. Det kommer att genomföras 
en uppföljande lösningsfokuserad workshop den 4/5 på fm, Quality Hotel, 
Vänersborg. Presentationen bifogas till mötesanteckningarna 
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• Carola informerade kort om Vårdsamverkan Fyrbodals Strategidag den 31/3 
 
      4: Diskussionspunkter 

• Inkommen tjänsteskrivelse från socialchefsnätverket gällande patienter med 
samsjuklighet avseende psykiatrisk sjukdom och missbruk där det framförs 
ett missnöje med hur öppenvårdspsykiatrin deltar/handlägger ärenden. Rose-
Marie Sandberg påpekade att vi måste bli bättre på att arbeta med flöden. 
Ulrika Holmqvist redogjorde utifrån Närhälsans perspektiv. Diskussioner om 
olika förutsättningar och om att ansvarsområden uppfattas som ett problem 
samtidigt som det måste finnas en tydlighet utifrån respektive huvudmans 
uppdrag. 
Samarbete krävs för ett bra flöde och att aktuella patienter får 
stöd/hjälp/behandling. Rose-Marie har haft en dialog med Viktoria Skeie, 
verksamhetschef för vuxenpsykiatrin. 
Edina Enström och Sofia Bergstedt som båda är sektionschefer har fått 
uppdrag att se över processen tillsammans med enhetschefer på respektive 
öppenvårdsmottagning samt måste lokala samverkanspartners involveras i 
arbetet Återkoppling på nästa styrgruppsmöte. 

• Diskussion om framtaget Inriktningsdokument för Vårdsamverkan Fyrbodal. 
Inväntar ställningstagande och beslut från parterna.  

• Kristina Nyckelgård presenterade uppdraget angående Digitalisering som ska 
vara genomfört 2030. Perspektivet ska vara ”Hela livet”.  
Kristina Nyckelgård och Ulrika Holmqvist tittar vidare på befintlig 
dokumentation samt bjuder in kompetenta nyckelpersoner vid behov. 
Återkommer med rapport nästa styrgruppsmöte. 

• Ulrika Holmqvist rapporterade om uppdraget angående Mobila enheter och 
berättade att det befinner sig i en rekryteringsfas. 

• Carola Murås rapporterar att Samverkansplan 2023–2025 är reviderad i 
befintlig plan samt att även årtal är uppdaterat. Styrgruppen ställer sig 
bakom framtagen Samverkansplan. 
 

5:  Beslutspunkter 

• Ställningstagande om länsgemensamt utvecklingsarbete och framtagande av 
en utvecklingsplan till Färdplanen.  
Beslut togs enligt förslag: 
Det finns en gemensamt antagen färdplan som anger omställningsarbetets 
övergripande prioriterade områden. Det finns en enighet och i stora delar 
samsyn kring vikten av att jobba vidare med Färdplan nära vård. Låt detta 
dokument vara styrande utan att det ska administreras i ytterligare 
länsövergripande dokument. Omsättning av färdplanens intentioner görs bäst 
lokalt utifrån lokala prioriteringar och förutsättningar. Mervärdet i att enas 
kring ytterligare ett styrande dokument ses som ringa 
Kansliet skickar in Vårdsamverkan Fyrbodals ställningstagande enligt ovan 
som underlag till VVG 
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• Trygghetsordinationer. Styrgruppen ställde sig bakom och tog beslut 
om framtaget gemensamt underlag för Trygghetsordination i livets 
slut i Fyrbodal. Frågan lyfts även till VVG om ett Länsgemensamt 
underlag.  

 
 

       6: Övriga frågor 

• Diskussion angående behovet om att ta fram en gemensam 
handlingsplan för Krisberedskap. Carola Murås bjuder in Rose-Marie 
Sandberg och Karin Hallberg för att omhänderta frågan.  

• Angående Påskhelgen framförs det oro från sjukhusets sida gällande 
utskrivningsklara patienter. Kommunerna och vårdcentralerna ställer 
sig tveksamma till att bemanna med personal under helgdagarna. En 
god planering för att kunna ta hem patienter från sjukhuset även på 
helgdagarna bör räcka. 
 

7: Ärende till VVG:  

• Trygghetsordinationer 
 

8: Ärende till nästa möte: 

• Samverkande sjukvård/ Informationspunkt 

• Ekonomi/ Karin Fyhr  
 

 

Rose-Marie Sandberg tackade alla och avslutade mötet 
 
 
 
 
 
Vänersborg 230303 
 
Carola Murås 
Kerstin Derehag 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

    


